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 Genel başkanımız cumhurbaşkanı adayı olmadı feragat etti 
şimdi önümüzde yerel seçimler var eğer CHP ittifak 
yapmak istiyorsa, özellikle büyükşehirlerde kendi 
adaylarını çıkartmayarak İyi Parti'nin adayını desteklemeli. 
Aksi durumda İyi Parti'nin tek başına seçimlere girmek 

istediğini ve bu yönde hazırlıklar yaptığını belirtti. İyi 
Partinin Çanakkale'de nasıl bir tutum sergileyeceği ise 
merak ediliyor, kulislere göre ilk olarak Gelibolu, 
Küçükkuyu'da CHP'nin aday çıkarmayarak İYİ Partiyi 
destekleyebileceği konuşuluyor.

Köşe yazıları sayfa 3'de

Dikkat, Bu Taciz Olayı 
Hepimizin Başına Gelebilir

Kepez Belediye Meclisi'nde su fiyatı tartışması 
yaşandı. Belediye Başkanı Birol Arslan, 
beldenin su ihtiyacının artmasıyla birlikte 
kuyu sayılarının arttırılmasının yeterli 
olmadığını belirterek, Devlet Su İşleri'nden 
(DSİ) baraj suyu talep etti. Arslan, yaptığı açıklamada, “Kepez 
artık çok büyüdü. Biz geldiğimizde 9 bin küsur tane su abonesi 
vardı. Kepez 4 yılda iki kat büyüdü. 4 yılda iki kat büyüyen bir 
beldenin de elbette ham su ihtiyacı iki katına çıktı. Ben de 
diyorum ki kuyu sayılarını arttırarak Kepez'in ham su 
sorununu çözemeyiz. DSİ barajdan bize de ham su versin, baraj 
suyunu alırsak arıtma maliyetimiz de düşecek” dedi.

Bütün Suçu Kemal Kılıçdaroğlu'na 
Yüklemek Doğru Değil!
Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, 
2023 seçimlerinde Millet İttifakı'nın 
kaybetmesinin nedenlerini değerlendirdi. 
Gökhan, ittifakın cumhurbaşkanı adaylığı 
konusundaki anlaşmazlıklarının seçimi 
kaybetmelerinde önemli bir rol oynadığını 

söyledi. Gökhan, "Adaylık konusunda geç 
kalındı. İYİ Parti ile anlaşmak için son anda 
iki büyükşehir belediye başkanını aday 
gösterilmesi seçmene güven vermedi. 
Millet İttifakı'nın kaybetmesinin tek nedeni 
Kemal Kılıçdaroğlu değil. Taktiksel hatalar 

da yapıldı. Seçmen tedirgin edildi. Seçmen 
güven duymadı" ifadelerini kullandı. 
Gökhan, belediye başkanlığına yeniden 
aday olacak mı sorusuna, “şu anda öyle bir 
kararım yok, tüm üyeyle ön seçim olması 
şartım var” dedi

İyi Parti Milletvekili Rıdvan Uz, Yerel Seçim Stratejisini Açıkladı

“CHP ADAY 
  ÇIKARMASIN, 
  BİZİM ADAYIMIZI 
  DESTEKLESİN”

İyi Parti Çanakkale Milletvekili Rıdvan Uz, yerel 
seçim stratejisi ve parti politikalarına dair 
önemli açıklamalarda bulundu. Uz, yerel 
seçimlerle ilgili olarak Cumhuriyet Halk 
Partisi'ne bir çağrıda bulundu.

“KIRIK PALETLE 
  YARIŞTIM YETERİNCE 
  DESTEK BULAMADIM”

Çanakkaleli Dünya Serbest Dalış Şampiyonu Şahika Ercümen'in Haklı Sitemi; 

Bozcaada'nın 30'da 1'i satılıyor!
Turizm cenneti 
Bozcaada'nın büyük 
bölümü satışa çıkartıldı. 
Adanın 30'da 1'i mahkeme 
kararıyla açık artırma ile 
satılacak. Devasa tarlalar 
ve arazilerin satışı 
yapılacak.

Doğan Perinçek, Çanakkaleli yetkililere sordu
“ŞUBAT 2023 DEPREMİNDEN SONRA NE YAPTINIZ?”

Jeoloji Mühendisi Prof. Dr. Doğan 
Perinçek, Marmara Bölgesi ve 
Çanakkale içindeki fayların enerji 
biriktirmeye devam ettiğine dikkat 
çekerek, “Bize uyarmak düşüyor. AFAD 
ve Çanakkaleli yetkililere soruyorum 

Şubat 2023 depreminden sonra neler 
yaptınız. Açıklayın ve biz de ona göre 
başımızın çaresine bakalım. Güzel işlere 
imza attınız ise sizleri alkışlayalım. 
Yoksa işi gücü bırakıp belediye seçimleri 
için delege avına mı çıktınız?” dedi.

Kepez'de Su Krizi Devam Ediyor
“DSİ BARAJDAN BİZE 
  DE HAM SU VERSİN”

CHP'nin Sessizliğini Eleştirdi

“UMARIM ÇIKIP BİR 
  ÇİFT SÖZ SÖYLERLER”

AK Parti Çanakkale Milletvekili Ayhan Gider, 
Disney'in, Atatürk'ün filmini, Ermeni 
Diasporasının baskıları sonrası 
yayınlamaktan vazgeçmesine tepki gösterdi. 
Gider, "Hem şanlı tarihimiz hem de Ulu 
Önderimiz Mustafa Kemal Atatürk, garez 
dışında hiçbir argümanı olmayan diaspora ve 
küresel kapitalizmin temsilcisi Disney başta 
olmak üzere; diğer kötü ağızlara malzeme 
edilmeyecek kadar temizdir." dedi. Gider 

CHP'nin sessizliğini de eleştirerek, “Umuyoruz ki; başta 
soykırımı tanıyorum diyen İstanbul İl Başkanı ve yandaşları 
olmak üzere CHP'nin genel başkanı çıkıp bir çift söz söyler ve bir 
kere dahi olsa Atatürk'ün evlatlarına yakışır bir şekilde tepki 
gösterirler” dedi.

Yüzyıllık Cumhuriyetin 
Kale'sinden Notlar
Kıskançlık 
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İyi Parti Çanakkale Milletvekili Rıdvan Uz, yerel seçim 
stratejisi ve parti politikalarına dair önemli 
açıklamalarda bulundu. Uz, yerel seçimlerle ilgili olarak 
Cumhuriyet Halk Partisi'ne bir çağrıda bulundu. Genel 
başkanımız cumhurbaşkanı adayı olmadı feragat etti 
şimdi önümüzde yerel seçimler var eğer CHP ittifak 
yapmak istiyorsa, özellikle büyükşehirlerde kendi 
adaylarını çıkartmayarak İyi Parti'nin adayını 
desteklemeli. Aksi durumda İyi Parti'nin tek başına 
seçimlere girmek istediğini ve bu yönde hazırlıklar 
yaptığını belirtti. İyi Partinin Çanakkale'de nasıl bir 
tutum sergileyeceği ise merak ediliyor, kulislere göre 
ilk olarak Gelibolu, Küçükkuyu'da CHP'nin aday 
çıkarmayarak İYİ Partiyi destekleyebileceği 
konuşuluyor.

İttifak Arayışları ve 
Öncelikler
İyi Parti Çanakkale Milletvekili Rıdvan Uz, 
Türkiye'nin siyasi arenasındaki ittifak 
arayışlarına dair kapsamlı bir açıklama 
yaptı. İyi Parti'nin önceliğinin Cumhuriyet 
Halk Partisi (CHP) ile olacağını belirtti. Bu 
ittifakın Türkiye'nin içinde bulunduğu 
zorlu süreçte muhalefetin güçlenmesi ve 
iktidarın sorgulanması açısından büyük 
önem taşıyacağını vurguladı. İyi Parti'nin, 
CHP ile iş birliği yaparak ortak politikalar 
geliştirmeyi ve halkın taleplerini daha 
etkin şekilde dile getirmeyi hedeflediğini 
ifade etti.

Bağımsız ve Sorumluluk Sahibi Yaklaşım
Rıdvan Uz, İyi Parti'nin bağımsız bir siyasi duruş 
sergilemesinin ve diğer partilere bağımlı olmamasının 
önemine vurgu yaptı. Partinin memleketin sorunlarına 
odaklanarak, kendi çözüm stratejilerini geliştireceğini ve 
bağımsız bir şekilde seçimlere katılacağını açıkladı. İyi 
Parti'nin, diğer partilerin politikalarına angaje olmadan, 
halkın taleplerine uygun projeler sunmayı ve sorumluluk 
sahibi bir siyaset anlayışını benimsemeyi hedeflediğini dile 
getirdi.

Sadık Seçmen Tutumu
İyi Parti'nin seçmenle olan güçlü bağını değerlendiren Uz, 
partinin seçmen tabanının genellikle sadık olduğunu ve 
güvendiğini belirtti. Seçmenin, İyi Parti'nin toplumsal 

sorunlara duyarlılığını ve çözüm odaklı politikalarını takdir 
ettiğini ifade etti. Partinin, memleketin geleceği için yapılan 
tüm çalışmalarda seçmenin taleplerini dikkate aldığını ve 
halkın güvenini boşa çıkarmayacağını belirtti.

Büyük Şehirlerdeki Aday Belirleme Süreci
Özellikle büyük şehirlerdeki aday belirleme sürecinin İyi 
Parti için hayati bir öneme sahip olduğunu vurgulayan Uz, 
partinin aday belirleme sürecinde titizlikle çalıştığını ve 
uzman kadroların görüşlerini aldığını dile getirdi. Partinin, 
büyük şehirlerde aday gösterilecek isimleri, partinin temel 
değerlerini en iyi şekilde yansıtacak, tecrübeli ve nitelikli 
kişilerden oluşturmayı hedeflediğini belirtti.

CHP'ye Yönelik Çağrı
Rıdvan Uz, CHP'ye yönelik olarak, eğer ittifak istiyorlarsa, 
kendi adaylarını çıkartmayarak İyi Parti'nin adayını 
desteklemeleri çağrısında bulundu. Bu şekilde iki 
muhalefet partisinin güçlerini birleştirerek seçmenin 
desteğini daha etkin şekilde alabileceğini ifade etti. Aynı 
zamanda, CHP'nin İyi Parti adaylarını desteklemesi 
durumunda, memleketin geleceği için önemli bir birlik ve 
beraberlik mesajı vereceğini belirtti.

AK Parti İle İttifak İddialarına Net Cevap
Partinin bağımsız siyasi duruşunu vurgulayan Uz, başka 
partilerle ittifak yapma düşüncesinin olmadığını açıkladı. 
Türkiye'nin içinde bulunduğu siyasi ortamda, İyi Parti'nin 
bağımsız bir politika izleyerek memleketin çıkarlarını en iyi 
şekilde savunmayı hedeflediğini dile getirdi. Partinin, 
sorumluluk sahibi bir siyaset anlayışıyla hareket ederek 
Türkiye'nin iyiliği için çalışmalarına devam edeceğini 
belirtti.

İyi Parti Milletvekili Rıdvan Uz, Yerel Seçim Stratejisini Açıkladı

“CHP ADAY ÇIKARMASIN, BİZİM 
  ADAYIMIZI DESTEKLESİN”

CHP'nin Sessizliğini Eleştirdi
“UMARIM ÇIKIP BİR ÇİFT SÖZ SÖYLERLER”

AK Parti Çanakkale Milletvekili Ayhan Gider, Disney'in, 
Atatürk'ün filmini, Ermeni Diasporasının baskıları sonrası 
yayınlamaktan vazgeçmesine tepki gösterdi. Gider, "Hem 
şanlı tarihimiz hem de Ulu Önderimiz Mustafa Kemal 

Atatürk, garez dışında hiçbir argümanı olmayan diaspora 
ve küresel kapitalizmin temsilcisi Disney başta olmak 
üzere; diğer kötü ağızlara malzeme edilmeyecek kadar 
temizdir." dedi. Gider CHP'nin sessizliğini de eleştirerek, 
“Umuyoruz ki; başta soykırımı tanıyorum diyen İstanbul İl 
Başkanı ve yandaşları olmak üzere CHP'nin genel başkanı 
çıkıp bir çift söz söyler ve bir kere dahi olsa Atatürk'ün 
evlatlarına yakışır bir şekilde tepki gösterirler” dedi.
Gider açıklamasında şunları söyledi; “Hem şanlı tarihimiz 
hem de Ulu Önderimiz Mustafa Kemal Atatürk, garez 
dışında hiçbir argümanı olmayan diaspora ve küresel 
kapitalizmin temsilcisi Disney başta olmak üzere; diğer 
kötü ağızlara malzeme edilmeyecek kadar temizdir. 
Necip milletimiz, tarihin hiçbir safhasında soykırım gibi 
acınası bir yönteme başvurmadığı gibi; düşmanına dahi 
aman dileyince merhamet edecek asalete sahiptir. 
Tehcir sürecinde, Çanakkale'de destan yazmakla meşgul 
olan Mustafa Kemal Atatürk'ü, yaşanmamış kirli bir olayla 
ilişkilendirmeye çalışanlara milletimiz tepkisini 
gösterecektir. 
Umuyoruz ki; başta soykırımı tanıyorum diyen İstanbul İl 
Başkanı ve yandaşları olmak üzere CHP'nin genel başkanı 
çıkıp bir çift söz söyler ve bir kere dahi olsa Atatürk'ün 
evlatlarına yakışır bir şekilde tepki gösterirler. 
Bu olay vesileyle; sadece Cumhur İttifakı olarak değil, 
toplumun tüm katmanlarıyla birliğimizi ve beraberliğimizi 
dünyaya gösterebilmek, bizleri mutlu edecektir.”

Troya Kültür Yolu Festivali 
Bu Yıl Da Yapılacak

Çanakkale 
Tarihi Alan 
Başkanı İsmail 
Kaşdemir, 
geçtiğimiz yıl 
Çanakkale'de 
ilki düzenlenen 
Troya Kültür 
Yolu 

Festivali'nin bu yıl 9-17 Eylül tarihleri arasında 
düzenleneceğini duyurdu.
Başkan Kaşdemir, söz konusu festivale ilişkin sosyal 
medya hesabından “Çanakkale'ye çok güzel bir 
haberimiz var!” başlığıyla yaptığı açıklamada şunları 
kaydetti:
“Geçen yıl olduğu gibi bu yıl da festivalimiz yapılacak 
kısmetse. 
Kültüre, sanata ve müziğe doyacağız. 
Çocuklara, gençlere, yaşlılara, herkese hitap edecek 
etkinliklerimizi planlıyoruz. 
9-17 Eylül tarihleri arasında kimselere söz vermeyin. 
Çanakkale'de buluşuyoruz.”
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Kale Grubunun 66. Kuruluş 
yıldönümü “Seram�k Bayramı” 
programına katıldım. Bu konuda 
aldığım notları paylaşmak �ster�m. 
Uluslararası yatırımlarını artıran 
küresel firmalar genell�kle 
doğdukları topraklarla olan beşerî 
�l�şk�ler�n� zamanla kaybederler 
açıkçası böyle olmasını terc�h 

ederler. Çünkü böyle �şler� “boş �şler” olarak görür ve beşerî 
�l�şk�ler�n� daha çok tepedek� “�ş b�t�ren” b�r zümre �le 
yürütürler.
6 b�ne yakın çalışanıyla 86 ülkeye �hracat gerçekleşt�ren Kale 
Grubu �ç�n �se tam ters� b�r durum geçerl�, yurtdışı yatırımlarını 
artırdıkça doğdukları topraklarla olan �l�şk�ler�n� daha güçlü hale 
get�rmeye çalışıyorlar. Her yıl düzenled�kler� Seram�k Bayramı 
etk�nl�kler� bunun çok güzel b�r örneğ�. Çan �lçes�nde çocuklara 
sünnet şölen�, konserler, eğlenceler, çalışanların 
ödüllend�r�lmes� g�b� b�rçok etk�nl�kler gerçekleşt�r�yorlar. 
Bölgem�zde onlarca fabr�ka var büyük çapta �şler yapıyorlar 
fakat onların böyle şeyler yaptıklarına h�ç şah�t olmuyoruz. 
Allah rahmetl� Hacı İbrah�m Bodurdan razı olsun böyle b�r 
kültürü m�ras bırakmış ve kızı Zeynep Bodur Hanımefend� 
de bu m�rası güçlü şek�lde sah�plenm�ş. Hep�m�z�n bu a�leye 
çok büyük b�r teşekkür borcu var.
Kale Grubu bu yıl üç mutluluğu b�r arada yaşadı. Grubun �lk 
ş�rket� olan Kaleseram�k yen� yatırımlarla büyümek hedefiyle 
borsada halka açıldı ve çok büyük b�r talep gördü. Halka arzdan 
2 m�lyar 735 m�lyon TL b�r gel�r elde ed�ld�. Zeynep Hanım 
buradan elde ed�len gel�rle �hracata yönel�k yen� yatırımlar 
yapacaklarını, d�j�tal dönüşüm, sürdürüleb�l�rl�k, �novasyon ve 

katma değerl� yen� �ş alanlarına yönel�k g�r�ş�mlerle Kale 
Grubunu daha da büyütmey� hedefled�kler�n� söyled� ve ekled�; 
“Bu yıl �hracatımızı yüzde 40, c�romuzu �se dolar bazında b�r 
öncek� yıla oranla yüzde 20 sev�yeler�nde artırmayı 
hedefl�yoruz. Büyümem�z� desteklemek �ç�n 100 m�lyon doları 
2023 yılında olmak üzere, 2023-2025 dönem�nde toplam 300 
m�lyon dolar daha yatırım yapacağız.”
Geçen yıl temel� atılan ve 38 m�lyon Euro'ya mal olan ve 
detayları başlı başına ayrı b�r yazı konusu olacak n�tel�kl� b�r 
yatırım Porselen Levha fabr�kasının açılışı yapıldı. Buradak� 
üret�m�n %70'� �hraç ed�lecek, standart üret�me göre yüzde 42 
daha az karbon salımı, recover g�b� teknoloj�lerle kullanılmış 
malzemeler�n ger� dönüşümünü sağlanan çevrec� b�r tes�s olma 
özell�ğ�yle sektörde b�r �lk� tems�l ed�yor. 
Kale Grubunun yatırımları, hedefler� aslında bu topraklara olan 
güven�n en öneml� gösterges�d�r. Bu hak�kate rağmen b�r�ler� 
ısrarla “Türk�ye'de fabr�ka yok, üret�m yok d�yerek” kend�ler�n� 
kandırsın. “Yok” ded�kler� yatırımlar, ülkem�z�n dört b�r yanında 
Türk sanay�s�n�n gurur ab�deler� olarak b�rer b�rer yüksel�yor. 
Ardı ardına açılan fabr�kaları, üret�m tes�sler�n�, temel� atılan 
organ�ze sanay� bölgeler�n� görmeyenlere ne desek boş. 
Son olarak bu kısmı ekley�p eklememek konusundan 
açıkçası tereddüt ett�m ama muhataplarının anlayacağı 
şek�lde anlatayım da m�llet� kör sağır zannetmes�nler. 
Programa mecl�s başkanı Numan Kurtulmuş, AK Part� 
M�lletvek�l� Ayhan G�der, s�yasetç� ve bürokrat, �ş �nsanı 
onlarca �s�m katıldı. K�mler m� yoktu? Fotoğraflara b�raz 
daha detaylıca bakın mesela “vefa” yoktu! Madd� manev� 
zor duruma düştükler� vak�t Kale Grubunun, Kale g�b� 
arkasında durduğu “vefa” yoktu çünkü çıkarları b�tm�şt�…

Söylemeye korktuğumuz b�r gerçeğe parmak basmak �st�yorum. 
Ülkem�zde kadınlar b�l�nçlend� ve bu tüm takd�rler� hak ed�yor. 
Ama tac�z tecavüz ve ş�ddet olaylarının halen çok yaygın olması 
sebeb�yle, bu b�l�nçlenme b�r nev� erkek düşmanlığına doğru 
evr�l�yor.
Bundan 15 yıl kadar öncek� kadın �le bu günkü kadın artık 
olaylara aynı tepk�y� verm�yor. Kend�n� korumayı b�l�yor ama 
bunu bazen o kadar abartıyor k�, her an tac�zc� b�r sapık 
muameles� görme �ht�mal�n� yaşanıyor.
TCK 6284 “kadının beyanı esastır” maddes� su��st�mal 
ed�l�yor. Aslında bu madden�n açılımı şu şek�lded�r, “C�nsel suç 
ve c�nsel ş�ddet vakalarında del�l yeters�zl�ğ� durumunda kadının 
ve çocuğun beyanının esas olduğunun kabul ed�lerek 
soruşturmanın başlatılması ve bazı durumlarda �faden�n del�l 
olarak kabul ed�lmes�ne da�r �lked�r.”
B�r avukattan d�nlem�şt�m, “asansöre b�r kadınla asla yalnız 
b�nme, m�lyonda b�r de olsa kadın “sapık” d�ye bağırsa ve 
g�d�p ş�kâyette bulunsa yem�nle kurtuluşun yok. 
Öyle k� kend�s�ne gelen b�r davayı anlatmıştı, b�r kadın ev�ne 
tes�satçı çağırıyor arızayı tam�r ett�r�yor. Usta 250 l�ra tuttu 
d�yor, kadın çok pahalı 100 l�ra olsun d�yor ve usta kabul 
etm�yor. Kadın, tamam yarın öder�m dey�p ustayı gönder�yor. 

Usta �t�raz ed�yor, lanet olsun dey�p evden çıkıyor. S�n�rle evden 
çıktığı �ç�n tam�r malzemeler�nden b�r�n� evde unuttuğunu fark 
ed�yor ve tekrar yukarı çıkarak malzemey� alıyor, kadın o ara 
y�ne söylen�yor… 
Akşamına ustanın kapısını pol�sler çalıyor, hakkınızda ş�kâyet 
var! Kadın ustayı, bana c�nsel tac�zde bulundu d�ye ş�kâyet 
etm�ş ve b�r senaryo yazmış. Usta ramazan ayının son 
haftasında �ftarını edemeden gözaltına alınmış ve 40 gün hap�s 
yatmış. 
Araya kadını tanıyan b�r�ler�n� sokmuşlar r�ca m�nnet �kna 
etm�şler ve kadın davasını ger� çekm�ş! C�nsel tac�z davalarında 
ş�kâyetten vazgeç�leb�l�yor. Burası da sorunlu önce ş�kâyet et, 
l�nç et sonra vazgeçt�m ded�. O vazgeçt�m sürec�nde “her türlü 
para pul pazarlığı da yapıp ne koparsam kar d�yeb�l�rs�n!”
Bazen b�r kadına “merhaba” demeye b�le korkuyorsun. Hemen 
sarkma g�b� algılanıyor. Velhasıl, kadınların b�l�nçlenmes� çok 
güzel ve sonuna kadar destekl�yorum ama gel�ş�m�n� 
tamamlamamış ülkelerde duyarlılıklar d�ğer taraftan 
aşırılıklara ve mağdur�yetlere sebep oluyor. Gel�ş�m�n� 
tamamlamamış toplumlarda duyarlılıklar abartılıyor ve 
bunun sonucunda da ters�ne b�r haksızlık ortaya çıkıyor.

Yüzyıllık Cumhuriyetin Kale'sinden Notlar
Kıskançlık 
Gündel�k s�yas� pol�t�k konularında dışında 5-10 yıl 
sonra okunduğunda b�le güncell�ğ�n� koruyan 
konularda yazmak ben� daha mutlu ed�yor. Ps�koloj� 
�lg� duyduğum ve üzer�ne çalıştığım b�r alan gel�n 
bugün b�raz “kıskançlık”'tan konuşalım. 
Kıskançlık b�r sevg� gösterges� m�d�r? Seven �nsan 
kıskanır mı? Kıskançlık tatm�n ed�lmes� gereken b�r 
duygu mudur? Kıskançlık c�dd�ye alınıp, ona göre 
davranıldığında �l�şk�de bağlılık güçlen�r m�? 
Genel olarak kıskançlık, genel kanının aks�ne sevg� 
kaynaklı değ�l sah�plenme kaynaklıdır. Sevg� 
sevd�ğ�n�n mutluluğundan mutlu olma, başarısından 
gurur duyma g�b� net�celer ver�r. Kıskançlık 
çoğunlukla bunlardan rahatsız olur. Çünkü kend� 
dışındak� b�r güzell�ğ� kabullenemez.
B�rb�r�n� seven �k� �nsan arasındak� �l�şk�ye dayalı 
kıskançlık elbette böyle b�r şey değ�ld�r. Makul ölçüde 
ve k�ş�sel alanı �hlal etmeden kıskanmak ve 
sah�plenmek de �l�şk�ye dah�ld�r. Ama k�ş�y� ele 
geç�rme, kısıtlama ve mahrum bırakmaya normal b�r 
kıskançlık den�lemez.
Bu tür b�r kıskançlık tatm�n ed�lmes� gereken b�r 
duygu değ�l, tedav� ed�lmes� gereken b�r hastalıktır. 
"Ya ben�ms�n ya kara toprağın" g�b� kavramlar as�l b�r 
aşk �fades� g�b� toplum b�l�nc�m�zde yer etm�şken, 
aslında bunun ne denl� b�r vahşet� çağrıştırdığını 
görmek gerek�r.
Mesela, her d�nled�ğ�mde ben� şoke eden meşhur 
şarkımız "sana ben�m gözümle bakan gözler kör 
olsun" g�b� akıl almaz �fadeler�n �ç�nde geçt�ğ� 
"sakın b�r söz söyleme" şarkısı da bu çılgın 
kıskançlık güdüsünün aşk sanılması yanılsamasının 
en güzel örnekler�ndend�r.
Bu şek�lde kıskanan b�r�, kıskançlığını kend� �ç�nde 
halletmel�d�r. Karşı tarafa bunun bedel�n� ödetmeye 
k�msen�n hakkı yoktur. K�mse de sevg� zanned�p 
kıskançlık sebepl� baskılara boyun eğmemel� ve en 
baştan net durmalıdır. Çünkü kıskançlık beslend�kçe 
büyüyen b�r canavardır.
Hür �raden�n ve b�reysell�ğ�n ön plana çıktığı 
günümüzde "aldatma" g�b� aşağılayıcı kötü eylemler 
dah� b�reysel b�r yanlış kabul ed�lmel�, faturası kanun� 
yaptırımlar ve ayrılık g�b� meşru karşılıklarla 
ödenmel�d�r. Asla kıskançlığın mezes� yapılıp 
amacından saptırılmamalıdır.
Ne yazık k� acı b�r gerçek olarak, aldatma da �l�şk�ye 
dah�ld�r ve övülecek b�r tarafı yoktur. Tıpkı kazaların 
da yolculuklara dah�l olduğu g�b�... B�l�nçl� �nsan bunu 
anlamalı ve doğru tepk�y� vermey� öğrenmel�d�r. Yoksa 
�lkel ve dayatmacı formdan çıkmanın �mkânı yoktur.
Zaten kend� benl�ğ�n� keşfetm�ş b�r b�rey, b�r�s�n� baskı 
ve kontrolle kend�ne bağlı tutarak tatm�ne ulaşamaz. 
Gel�şm�ş b�rey �rades�yle kend�ne bağlılık göster�lmes� 
durumunda duygusal tatm�ne ulaşır. Evet, despotluk 
�lkell�kt�r ve muhatabını yalnızca uzaklaştırır...
Pek� makul kıskançlığın sınırı ned�r? Karşı tarafın 
sev�ld�ğ� ve önemsend�ğ�n� h�ssedeceğ� b�r oranda 
kıskançlık çok normald�r. İnsan sevd�ğ�n� üzmemel� 
ve onu mutlu edecek bazı fedakarlıklar yapmalıdır. 
Aşırı "ben" merkezc� tutum �l�şk�lerde sevg�, aşk ve 
bağlılığı tüket�r.
İk�l�kten b�r olmaya zorlayan h�çb�r �l�şk� türü doğru 
b�r yere götürmez. Benl�ğ�, özgünlüğü ve tek başına da 
var olab�lmey� �nsan başarab�lmel�d�r. İl�şk�de �k� özgür 
�nsan olmalı ama bu sırada ortak sorumluluklar ve 
tarafların haklarına d�kkat ed�lmel�d�r. 
B�r�s�n� beğenmene sebep olan tüm çek�c� 
ayrıcalıklarını, onu elde ett�kten sonra kıskançlık, 
sadakat vb. bahanelerle kısıtladıktan sonra, ger�ye 
kalan caz�bes� törpülenm�ş �nsandan artık 
hoşlanmadığını fark ed�p "aramızdak� çek�m b�tt�" 
kl�şes� yapmak ne acınası b�r döngü...
İnsanları sevd�ğ� şeylerden kopararak s�z� daha çok 
sevecekler�n� m� sanıyorsunuz... İnsan sevd�ğ� 
şeyler� kaybett�kçe buna sebep olanı da sevem�yor... 
Bell� k� bazıları sevg� �stem�yor, kend�s�nden başka 
h�çb�r şey� olmayan muhtaç ve bağımlı �nsanlar 
�st�yor.

Dikkat, Bu Taciz Olayı Hepimizin Başına Gelebilir

Şahika Ercümen'in Haklı Sitemi; 
“KIRIK PALETLE YARIŞTIM 
  YETERİNCE DESTEK BULAMADIM”

Çanakkaleli Dünya Serbest Dalış Kupası'nda ülkemizi temsil eden ve 
100 metreye 3 dakika 14 saniye içinde dalarak Türkiye rekoru kıran 
Şahika Ercümen, sosyal medya hesabından rekoru getiren sürecin 
güçlüklerine dair çarpıcı bir paylaşım yaptı. Yıl boyunca yaptığı 
çalışmaları sürdürebilmek için bütçe gerektiğini aktaran 38 yaşındaki 
sporcu, “Evimden uzak, sürekli seyahat ederek antrenman yapmak 
zorunda kaldım. Yeterli destek bulamadım, yarışmada kırık paletle, 
arkadaşımdan ayağıma küçük gelen paletleri ödünç alarak yarışmak 
zorunda kaldım. Başımda bir antrenörüm yoktu çünkü böyle bir 
bütçemiz yoktu, her dalışta diğer dalgıç arkadaşlarımdan bana koçluk 
yapmalarını rica ettim. Daha pek çok şey...”

SPOR SERVİSİ
Organizasyonda, Türkiye serbest dalış tarihinde kadınlar ve 
erkeklerde sabit ağırlıkla 100 metreye inen ilk sporcu unvanını da elde 
eden Ercümen, iki yıl boyunca bu rekoru kırmak için durmaksızın 
çalıştığını vurguladı. “Hala gurur ve mutluluktan ağlıyorum.” ifadesini 
kullanan milli sporcu, “Amaç Cumhuriyet'in 100'üncü yılında 100 
metreye dalan ilk Türk olmaktı. Basında çok yer almamış olabilir ama 
umarım ulaştığı yerlere biraz umut ve motivasyon olmuştur.” şeklinde 
görüş belirtti.

'YETERİNCE DESTEK BULAMADIM'
Yıl boyunca yaptığı çalışmaları sürdürebilmek için bütçe gerektiğini 
aktaran 38 yaşındaki sporcu, şöyle devam etti: “Birçoğunuzun da 
bildiği gibi evimden uzak, sürekli seyahat ederek antrenman yapmak 

zorunda kaldım. Yeterli destek bulamadım, şahane sponsorlarım var 
ve iyi ki var, onlar olmadan antrenman bile yapamayacaktım fakat 
tüm sene yaptığımız antrenman ve yarışma masraflarını zar zor 
karşılayabiliyoruz.”
Şahika Ercümen, dalış esnasında yaşadığı zorluklardan bahsederek, 
şunları kaydetti: “Yarışmada kırık paletle yarıştım. Son dalışımda 
Japon Milli Takımı'ndan arkadaşımın, ayağıma küçük gelen paletini 
ödünç alarak yarışmak zorunda kaldım. Başımda bir antrenörüm 
yoktu çünkü böyle bir bütçemiz yoktu, her dalışta diğer dalgıç 
arkadaşlarımdan bana koçluk yapmalarını rica ettim. Daha pek çok 
şey...”

'ZORLUKLAR BENİ DURDURAMAYACAK'
Birçok organizasyonda ülkemizi başarıyla temsil eden Şahika 
Ercümen, mesajını şöyle tamamladı: “Şimdi sadece ülkemiz için 
nefesimi tuttuğum 100 metre dalışını düşünmek istiyorum. Çünkü 
beni imkansızlıklar, zorluklar hiç bir zaman durduramadı ve 
durduramayacak. Benimle nefesini tutan herkese teşekkür ederim.”
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Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, 2023 
seçimlerinde Millet İttifakı'nın kaybetmesinin 
nedenlerini değerlendirdi. Gökhan, ittifakın 
cumhurbaşkanı adaylığı konusundaki 
anlaşmazlıklarının seçimi kaybetmelerinde önemli 
bir rol oynadığını söyledi. Gökhan, "Adaylık 
konusunda geç kalındı. İYİ Parti ile anlaşmak için son 
anda iki büyükşehir belediye başkanını aday 
gösterilmesi seçmene güven vermedi. Millet 
İttifakı'nın kaybetmesinin tek nedeni Kemal 
Kılıçdaroğlu değil. Taktiksel hatalar da yapıldı. 
Seçmen tedirgin edildi. Seçmen güven duymadı" 
ifadelerini kullandı. Gökhan, belediye başkanlığına 
yeniden aday olacak mı sorusuna, “şu anda öyle bir 
kararım yok, tüm üyeyle ön seçim olması şartım var” 
dedi

MAVİ-BEYAZ LİSTE 

CHP Çanakkale merkez ilçe kongresi öncesi başlayan 
delege seçimlerinde “mavi” ve “beyaz” listeler 
kapıştı. Gökhan'ın “Mavi” listenin destekçisi olduğu 
da konuşuldu. Bu konuyla ilgili soruya da Gökhan şu 
cevabı verdi; Mavi listenin oluşumunu takip eden, 
savunan Cevatpaşa Mahallesi Muhtarı Evren Kızıoğlu 
arkadaşımız vardı. O aday olmak istedi. Biz de 
kendisine aday memnuniyetle destekleriz dedik. 
Ondan sonra ve yola çıktı. O da değişim diyen şeyde. 
Herhangi birinin veya karşıtı olarak değil. 
Cumhuriyet Halk Partisi Örgütü'nü de merkez ilçe 
başkanlığı, arkadaşlarıyla beraber yapmak üzere 
talep etti ve bir liste çıkarttı. Ve mahallelerde 
köylerde o listesini takip etti. Bazı yerlerde işte 
mesela Kepez'de beyaz liste çıkartmadı. Mavi liste 
aldı. Bilmem diğer mahallelerde beyaz liste kazandı. 
Ben mavi listeyi destekledim. Yani mavi listeyi 
destekledim derken Evren Kızoğlu'nun çünkü başka 
karşı tarafta aday yoktu. Bu şekilde çıktık. Diğer 

arkadaşlar olayı belediye başkanının adaylığına 
taşıdılar. Muharrem Bey ve benimle ilgili partiliye 
bunu empoze ettiler. Ben o adayı ben çıkarmış 
değilim. Ben desteklediğimi söyledim. Bizim 
grubumuz var, ekibimiz var. Bu ekibin içerisinde de o 
arkadaşımız çıktı, biz de destekledik. Sadece ben 
değil, birçok insan destekledi. Yeterli oyu alamadı. 
Diğer arkadaşlar kazandı. Beyaz liste almış oldu. 
Şimdi beyaz liste bir aday çıkarıcaktı. Mavi listenin 
adayı belliydi. Beyaz listenin adayı belli değil. Ama şu 
vardı. Beyaz liste, mavi listenin adayına değil, Mavili 
destekleyicisi benim üzerimde kurdu şeyini ve 
belediye başkan adaylığı üzerine kurdu. Ben belediye 
başkan adayıyım falan diye ortaya çıkmadım. Yani 
Evren Kızıoğlu kazansaydı, onun listesi kazansaydı 
benim belediye başkanlığımı sağlayamazdı. Öyle bi 
şey yok. Bizim çünkü iddiamız şu. Biz diyoruz ki 
belediye başkanı adayı olacaksak, tüm üyeyle ön 
seçim diyoruz. Geçen dönem öyle yaptık. Bu üç 
dönemde aynısını talep ederiz. Sadece kendi 
şahsımızla ilgili değil. Belediye meclis üyeleri, il genel 
meclis üyeleri de olmak üzere artık bundan sonraki 
tüzükte de bu yer alması bütün adaylıkların ön 
seçimle belirlenmesi gerektiğini hatta daha da ileri 
gidiyoruz. İşte diyoruz ki parti MYK'nın da yine 
eskiden olduğu gibi parti meclisi üyelerince 
seçilmesi. Yani daha çok katılımcı bir anlayışı şey 
yapıyoruz. Biz bunu savunduk. Onun için Evren 
Bey'in listesi, Evren Bey ilçe başkanı olsaydı benim, 
ben tamam belediye başkanı adayım falan öyle bir 
ley yok. Çünkü herkes aday olabilir. Beyaz liste 
kazandı. Muharrem Bey aday olabilir. Benim için 
hiçbir sakınca yok. Ben de aday olabilirim. Başka bir 
arkadaş da aday olabilir. Bunun olma şartı tüm 
üyeyle ön seçim. Zaten tüm üyeyle ön seçim yoksa 
ben yokum diyorum. Ama ben zaten şu anda adayım 
diye ortaya çıkmadım. Ama arkadaşlar onu böyle 

karşılıklı. Şimdi tabii şey olunca değişim deyince 
genel başkan da gitsin. Belediye başkanları da gitsin. 
Herkes değişsin. Ve bu şekilde. İşte şimdi ilçe 
kongresi olacak.  Ama bunun bu örgüt seçimlerinin 
belediye başkanlığı seçimiyle bir alakası yok. Adaylık 
seçimi ile alakası yok. Çanakkale'de özellikle kendi 
adı geçen arkadaşlar vardı, belediye başkanlığı için. 
Onlar devam etmeli. Ve onlar seçmenin yani partili 
üyelerin oylarıyla bir pozisyon almalılar. Yani gayet 
de doğaldır. Bütün üyeyle ön seçim yaparsanız 
başkalarını da yüreklendirirsiniz, heveslendirirsiniz. 
Zenginlik yaratır bu. Kötü tarafı şu. Benimle ilgili  aslı 
olmayan şeyler söylendi. Orada pek şık olmadı 
açıkçası. Ama söyleyenlerin tabii o karakterine bağlı 
bir şey. Yani ben bütün parti üyeleri böyle düşünüyor 
diye bir şey söz konusu değil. Onun için sonuçta 
kongreler gelecek. Kurultayı da yapacağız. Ondan 
sonra da seçimi yapacağız. Ben daha önce de 
söyledim. Bugün de söylüyorum. Hep söylüyorum. 
Ben parti üyeme güveniyorum. Parti üyelerimin 
kararları en üst karardır. Bizim kurultayımız yerelde 
parti üyeleridir. Şöyle bir yanlış şeyler var. Parti 
üyeleri sağlıklı değil. Onların yapmış olduğu tespitler 
doğru olmayabilir. O zaman o parti üyesi niye parti 
üyesi? O zaman parti üyenin şeyini düzelt. İşlevsel 
hale getir. Parti üyeni partiyle ilişkili hale getir. Bilinçli 
bir üyen olması lazım. Yani bilinçli üye, bunun 
eğitimini alacak, aidatını ödeyecek. Öyle aidatını yılda 
bir kere değil, her ay aidat ödeyecek. Ve partinin 
bütün etkinliklerine olabildiğince katılacak. Bu 
siyaset üretecek ve partinin etkinliklerine 
gözükecek"

“ADAYLIĞIM İÇİN BİRİNCİ ŞART TÜM 
ÜYEYLE ÖN SEÇİM” 
Özel söyleşide en çok merak edilen ise 2002 yılından 
beri Çanakkale Belediye Başkanı Olan Ülgür 
Gökhan'ın tekrar belediye başkanlığına aday olup 
olmayacağıydı. Bu konuyla ilgili soruya da Başkan 
Gökhan net cevap vermese de aday olursa birinci 
şartını da açıkladı. Gökhan sözlerini şöyle tamamladı; 
“Cumhuriyet Halk Partisi'nden Çanakkale Belediye 
Başkanı olacak mısınız?” sorusuna ise Başkan 
Gökhan, "Şu anda nihai bir karar vermiş değilim. 
Çünkü benim hep geçen seçimlerde de söylemiştim. 
Gene söylüyorum. Tabiatıyla ben uzun yıllardır 
belediye başkanlığı yapıyorum. Kentteki 
insanlarımızın bir bölümü devam etmemi istiyor. Bir 
bölümü etmememi istiyor. Doğaldır. Tabii benim belli 
bir yaş durumum da var. Bunu da öne çıkaranlar var. 
Artık bu yaşta olmaz diyenler var. Ben ona 
katılmıyorum. Yani onun yaştan değil zihinsel alakası 
var onun. Ama olsun öyle düşünenlere de saygı 
duyuyorum. Ama tabii hakikaten artık yani 
önümüzdeki süreçte ne kadar verimli olabilirim? 
Ailem bu konuda ne der? Halkın nabzı nedir? Halkın 
nabzını tutmamız lazım. Eğer bütün bunlar uygunsa 
ve benim kendi içimde de bir heves varsa, tekrar 
devam edeyim, bu kentte yapamadıklarımızı da 
yapalım noktasına gelirsem aday olmayı düşünürüm. 
Şu anda öyle bir kararım yok. Ama tabii şartım da bu. 
Şartım tüm üyeyle ön seçim olursa. Birinci şart tüm 
üyeyle ön seçim”

Bütün Suçu Kemal Kılıçdaroğlu'na 
Yüklemek Doğru Değil!
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Kepez Belediye Meclisi'nde su fiyatı tartışması yaşandı. 
Belediye Başkanı Birol Arslan, beldenin su ihtiyacının 
artmasıyla birlikte kuyu sayılarının arttırılmasının yeterli 
olmadığını belirterek, Devlet Su İşleri'nden (DSİ) baraj suyu 
talep etti. Arslan, yaptığı açıklamada, “Kepez artık çok 
büyüdü. Biz geldiğimizde 9 bin küsur tane su abonesi vardı. 
Kepez 4 yılda iki kat büyüdü. 4 yılda iki kat büyüyen bir 
beldenin de elbette ham su ihtiyacı iki katına çıktı. Ben de 
diyorum ki kuyu sayılarını arttırarak Kepez'in ham su 
sorununu çözemeyiz. DSİ barajdan bize de ham su versin, 
baraj suyunu alırsak arıtma maliyetimiz de düşecek” dedi.
Kepez Belediye Meclisi Ağustos ayı meclis toplantısı 
yapıldı. Belediye Meclisince belirlenen su ve atıksu 
ücretlerinin tekrar değerlendirilerek tekrar indirim 
yapılmasını tekliflerinin yer aldığı bir genelgeyi meclise 
sundular.  AK Partili Meclis üyelerinin su ve atık su 
ücretlerinin yeniden görüşülmesi önergesi oy birliği ile 
gündeme alındı.  Gündem maddelerinin görüşülmesinin 
ardından, sıra gündeme alınan ek önergelere  geldi ve AK 
Partili Belediye Meclis Üyesi Erkan Kürşat Ertürk söz 
alarak önerge  hakkında bilgi verdi. Ertürk “son 
zamanlarda  Kepezli vatandaşlarımızdan çok yoğun bir 
şekilde  su faturalarının yüksek geldiğine dair  bize 
ulaşanlar oldu.  Bu konuda fiyatların indirilmesini bizden 
talep ettiler.  Bu genelge de vatandaşımızın teklifidir biz de 
size taşıdık” dedi.
Bunun üzerine konuşan Başkan Arslan, “Kürşat bey diyor 
ki Kepezli Vatandaşlarımızdan kendilerine talep geldiğini 
söylüyor. Ben de aynı şekilde   3 AKP'li Belediye Meclisi 
üyesi arkadaşıma  şunu söylüyorum; sadece Kepezliler 
değil tüm Türkiye'de yaşayan vatandaşların bir zam 
bombardımanı ile karşı karşıya kaldıklarını  bize 
söylüyorlar. Dolayısı ile ben de sormak istiyorum, Kürşat 
Bey  2022 sonu itibari ile Türkiye'de akaryakıt kaç TL'ydi 
bilgin var mı?” dedi.  Bunun üzerine söz alan AK Parti 
Belediye Meclis Üyesi Kürşat Ertürk “Evet yüksek bir 
enflasyon var, pahalılık var biz bunları hiçbir zaman inkar 
etmedik zaten  ve bununla ilgili çalışmalar da yapılıyor.  Bu 
konuları sizin Milletvekillerinizin sorması gerekiyor. 
Milletvekilleriniz beceremiyorsa bunu  ve siz de eğer 
milletvekili olmak istiyorsanız biz buna seviniriz”  dedi. Bu 
sözler üzerine meclis gerilirken  Belediye Başkanı Birol 
Arslan  Kürşat Ertürk'e haddini aştığını ve milletvekillerine 
yönelik sözlerinden dolayı özür dilemesini talep etti.
Daha sonra konuşmasına devam eden Başkan Arslan, 
“Belediyemizin tüm fiyat birimleri 1 yıl önce  Kasım ayında 
tüm maliyetler bürokratlarımız tarafından  Plan Bütçe 
Komisyonuna sunulur.  Sizin de plan bütçe komisyonu 
üyesi arkadaşımız var. Komisyondan çıkan rakamı biz 
mecliste görüşerek oyluyoruz.  O fiyatlar da o gün yapılan 
oylama ile kabul olmuş ve 2023'e gelmiş.  2022 sonu itibari 
ile  akaryakıtın fiyatı 19.22, bugün ise 37.24 TL. Elektrik, 
personel giderleri de yanında.  AKP'li Belediye Meclis 
Üyeleri Kepez Belediyesinin su fiyatının yüksek olduğunu 
söylüyorsunuz.  AKP'li Belediyelerimizdeki su fiyatını 
biliyor musunuz?” dedi.  Başkan Arslan'ın bu sorusu 
üzerine  bu kez AK Parti Belediye Meclis Üyesi  Serkan Kale 
söz aldı.  Kale “Gelibolu Belediyesi CHP'li Belediye kaç para 
Gelibolu'da? iki lira, bizde kaç lira? Elinizi vicdanınıza 
koyun. Çeşmeyi açtığımızda çamur akıyor ve resmen su 
kokuyor.  Şu suyu biraz düşürün mantıklı olalım.  Evimize 
200 TL elektrik parası gelirken 400 Lira su parası geliyor.  
Bakanlığımız size para çıkardı arıtma için arıtmayı dahi 
çalıştıramıyorsunuz” dedi.

Sigara İle Fiyatı Kıyasladı 
CHP Belediye Meclis Üyesi  İsmail Özcan ise yaptığı 
değerlendirmesinde maliyetlere değinerek suyun aslında 
ucuz olduğunu belirtti. Özcan “Başkanım halkın içinde su 
konusunda en çok şikayet alan kişi benim. Bunları 
yaptığımızdan beri söylüyorum.  Biz suya iki yıl zam 
yapmadık hiç zam yapmadığımız için birikim oldu. 3. Yılda 
zam yapmak zorunda kaldık. Bizim işimiz 
vatandaşlarımıza yardım etmek.  Mümkün mertebe 

zamları en az ve askeri düzeyde tutmak. Şimdi Sadece su 
zammı olarak geçiyor. Suyun içerisinde, su faturasının 
içerisinde katı atık var. Katı atık Türkiye'nin gururu. İki  
tane Arıtma tesisimiz var. Yüzde80  katı atıkta geri 
dönüşüm yapıyoruz. Elektrik üretimi yapıyoruz. Ve katı 
atığı halkımıza 120, 130 lira civarındayken biz 56 lira olarak 
yansıttık.  Maliyetlerin içinde katı atık var, çevre temizlik 
var,  atık su parası var, Su var, bir de KDV'si var. Yani su 
aslında ucuz. Niye devreye girmiyor? Arıtmamız devreye 
girdiği zaman hatta TOKİ'deki arıtmayı da devreye 
soktuğumuzda bu defa su yetersiz geliyor. Kepez'in nüfusu 
30 bin hizmet verdiğimiz nüfus 70 bin arkadaşlar. Dolayısı 
ile hem atık su hem de arıtma suyunda belediyenin haklı 
olduğunu düşünüyorum. Aslında 4 paket sigaraya 
suyumuz arıtılıyor, çevremiz temizleniyor,  bir ay çöpümüz 
atılıyor. Halkımıza da bunu izah ettiğimizde halkımız bunu 
anlayışla karşılıyor” dedi.   
Mecliste söz alan İYİ Parti Belediye Meclisi Üyesi Ruhi 
Akkoyun da “Sanırım 2021 yılının Ekim ayında Türkiye 
Büyük Millet Meclisi'nde soru önergesi verildi. . Kimi için 
Kepez ve çevre köylerinin su problemini aşmak için.  O 
dönem AKP'nin Grup Başkan Vekili olan Bülent Turan Açı 
Koleji'nin açılışında söz verdi. O söz aslında üçüncü vermiş 
olduğu sözdü. Bununla alakalı Hatta isim zikrederek  soru 
önergesi verdik. AKP grubu cevap bile vermedi.  Şimdi tabii 
ki su pahalı. Ama mazot da pahalı. Neredeydiniz bu zamana 
kadar?  Burada vatandaşın  isteğini bildiriyorsunuz da hiç 
bunlara bakmıyorsunuz?  Bence sadece  samimiyetsizlik 
ve sadece popülizm” dedi.
Tartışmaların alevlendiği mecliste bir kez daha söz alan 
Belediye Başkanı Birol Arslan, suyun nedne pahalı olduğu 
sürecini bir kez daha göreve geldiği günden bu yana 
yaptıkları çalışmalarla anlattı. Başkan Arslan “Ham 
suyumuzu kuyularından alıyoruz dedik. Göreve 
geldiğimizde  7 tane kuyuyu teslim aldık.  7 kuyunun  üç 
tanesi çöktüğü için  bugün çalışmıyor. Ova tarafındaki 
tarafındaki çevre yolunun 3 kuyu iptal. Bunun yanına 10 
tane de biz kuyu açtık. 12 kuyumuz şu an itibariyle çalışıyor 
ve suyu ucu ucuna yetiştiriyoruz. Üç kuyu daha açtık. Ay 
sonu itibariyle toplama deposu yapıyoruz. Hani bir arsa 
tarla satın aldık orada genişlettik ve oraya toplama deposu 
yapıyoruz. Muhtemelen ağustos ayı itibariyle de toplama 
deposun ve 3 kuyuyu  hizmete açacağız. Ayrıca 3 kuyuyu 
da oraya isale hattına bağlıyoruz. Ve 15 kuyu olacak. Şu 
anda 12 kuyu   ucu ucuna anca yetiyor. Bazen seviyeler 
kesiliyor, motorlar yanıyor ve ben uykusuz geceler 
geçiriyorum.  Çünkü ham suyu yetiştiremiyorum.   
Arıtmayı çalıştırdığımızda arıtmaya gelen suyun yüzde  70'i 
arıtılmış su olarak çıkıyor, yüzde 30'u da maalesef atık su 
olarak atılıyor” dedi.

Kepezlilerden Özür Diledi
Yaşanan su sıkıntısı nedeni ile 4 aydır 
arıtmayı çalıştıramadıklarını dile 
getirerek Kepez halkından özür dileyen 
Belediye Başkanı Birol Arslan “Yaklaşık 
4 aydır arıtmayı çalıştıramıyorum.  Ben 
buradan Kepezli hemşehrilerimden 
özür diliyorum.  Ancak neden 
yetmediğinden kamuoyu da çok iyi 
biliyor.   Şu anda maalesef ovalardaki 
artezyen kuyuların  verimleri düştü. 
Yani saniyede 15  litre veren su kuyuları,  
şu anda 7 litrelere 8 litrelere geriledi.  
Dolayısı ile bütün kuyuların  verimliliği 
düştü.  Kalabaklı  köyünün sorunu Var 
mı? Günlerdir susuz kaldı mı?  Yağcılar 
köyüne aynı.   Yağcılar Köyü'nün su 
kuyusu vardı. O kuyudan çekilen su 
köyün deposuna gönderiyor, köylü o 
suyu kullanıyordu. Ama su kuyusu 
çöktü . Tam beş aydır İtfaiye 
müdürlüğümüz her gün iki tanker  su 
götürüyor. Bugüne kadar bakın hiç 

söylemedik.   Taşlıtarla, Denizgöründü köyü ve Ulupınar 
köylerine de İl Özel İdaresi tankeri ile su yolladık.  DSİ 
Köylere su veremediği için şu anda tarım yapılamıyor, 
meyve bahçeleri kurudu. Dolayısı ile önce köylerimiz şimdi 
de biz kuraklıktan etkileniyoruz.  Yeterli su gelmediği için 
4-5 aydır arıtmayı çalıştıramıyoruz. Şayet arıtmayı 
çalıştırsaydık kesintiler olmazdı” dedi.

“İlla Siyaset Yapacağız Diye Birbirimiz 
İncitmeyelim”
Sadece Kepez'e değil köylere de su yolladıklarını dile 
getiren Belediye Başkanı Birol Arslan “Suyun maliyetleri 
yoksek evet ama neden? Çünkü artezyen kuyulardan 
çekilen su  yüksek maliyetle yapılıyor. Yani suyu enerji ile 
çekiyorsun,  enerji ile tesise basıyoruz onu,  enerji ile 
arıtıyoruz ve enerji ile dağıtıyoruz.  Çalıştıramadık, 
kabahatliyiz özür diliyoruz.  Ancak bu sadece benim 
kusurum ve benim kabahatimse takdir kamuoyunun.  
Köylerde vatandaşlar günlerce elini yüzünü yıkayacak su 
bulamadı. Ama ben 'Özel İdare köylere su yollamadı' diyor 
muyum?  Ama köy muhtarları beni aradığında, devamlı 
beni arayıp mahcup olmasını istemediğim için İtfaiye 
müdürümün telefon numarasını verdim.  Bana boyun 
bükmesini arzu etmediğim için de İtfaiye Müdürüne de 
talimat verdim köy muhtarlarımıza yardımcı ol dedim. Ama 
gün oldu tankerimiz yangına gitti ve yangına müdahale 
ederken Kalabaklı köyü 3 gün susuz kaldı. İlla siyaset 
yapacağız diye birbirimiz incitmeyelim.

“Kepez 4 Yılda İki Kat Büyüdü”
Kepez artık çok büyüdü. Biz geldiğimizde 9 bin küsur tane  
su abonesi vardı.  Kepez 4 yılda iki kat büyüdü.  4 yılda iki 
kat büyüyen bir beldenin de elbette ham su ihtiyacı iki 
katına çıktı. Ben de diyorum ki kuyu sayılarını arttırarak 
Kepez'in ham su sorununu çözemeyiz. Gelin Devlet Su 
İşleri bizde ham su  verin barajdan. Eğer biz Devlet Su 
İşleri'nden baraj suyunu alırsak arıtma maliyetimiz de 
düşecek. Yılbaşından itibaren yansıyan elektrik faturası 
kaç lira gelmiş? 15 milyon 500 lira. Biz yılbaşından bugüne 
kadar 15 milyon 500 bin liralık bir suda maliyet yapmışız. 
Kaç para vatandaşa tahakkuk etmişiz onu biliyor musun? 
Onu da söyleyeyim 13  milyon 406 bin lira vatandaşa su 
faturası kesmişiz . Maliyetimizin altında tahsilat ne kadar? 
12 milyon 44 dört bin lira” dedi.
Yapılan karşılıklı tartışmaların ardından AK Partili Belediye 
Meclisi üyelerinin su fiyatlarının yeniden değerlendirilmesi 
için verilen önerge oylamaya sunuldu. Yapılan oylamada 
önerge reddedildi.

Kepez'de Su Krizi Devam Ediyor
“DSİ BARAJDAN BİZE DE HAM SU VERSİN”



Jeoloji Mühendisi Prof. Dr. Doğan Perinçek, Marmara 
Bölgesi ve Çanakkale içindeki fayların enerji biriktirmeye 
devam ettiğine dikkat çekerek, “Bize uyarmak düşüyor. 
AFAD ve Çanakkaleli yetkililere soruyorum Şubat 2023 
depreminden sonra neler yaptınız. Açıklayın ve biz de ona 
göre başımızın çaresine bakalım. Güzel işlere imza attınız 
ise sizleri alkışlayalım. Yoksa işi gücü bırakıp belediye 
seçimleri için delege avına mı çıktınız?” dedi.
Perinçek sosyal medya hesabından yaptığı açıklamada 

şunları kaydetti:
“Marmara ve Çanakkale ili içindeki faylar bir haftadır 
sessiz, enerji biriktirmeye devam ediyor. Sadece deprem 
olduğunda koltuğundan kalkan Çanakkaleli yetkililer de 
sessiz ve uykuda.
Bilindiği gibi Kuzey Anadolu Fayı'nın güney kolu Armutlu 
Yarımadası'nın batı ucunda denize giriyor. O fayı sizler için 
izledik ve İmralı Adasında tekrar karaya çıktığını yıllarca 
önce saptadık. MTA aktif fay haritasında olmayan bu fay 
haritalarda mavi ve siyah çizgi ile tarafımdan 
işaretlenmiştir. Fay iki parça halinde İmralı Adasını ziyaret 
ettikten sonra tekrar denize dalmakta ve Bandırma ile 
Erdek arasında karaya çıkmaktadır. İşte bu noktadan sonra 
biz Çanakkaleliler için sorun başlıyor. Geçmişte Biga 
kuzeyindeki Parion antik Kenti'ni ve Bandırma 
kuzeyindeki Erdek Kyzikos Antik Kenti'ni defalarca yerle 
bir eden bu fay; Biga, Çan yönünde birkaç kol halinde 
uzanıyor. Ardından Bayramiç güneyinden geçip Ayvacık 
yakınlarındaki barajın kıyılarına selam verdikten sonra, 
güneye Assos Antik Kentine doğru yöneliyor. 288 yıl önce 
Çan dolayını yıkan bu fay zonunun Assos kentinin 
yıkımından da sorumlu olduğunu düşünüyorum.
Bize uyarmak düşüyor, AFAD ve Çanakkaleli yetkililere 
soruyorum Şubat 2023 depreminden sonra neler yaptınız. 
Açıklayın ve bizde ona göre başımızın çaresine bakalım. 
Güzel işlere imza attınız ise sizleri alkışlayalım.
Yoksa işi gücü bırakıp Belediye seçimleri için delege avına 
mı çıktınız?”
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Doğan Perinçek, Çanakkaleli yetkililere sordu
“ŞUBAT 2023 DEPREMİNDEN SONRA NE YAPTINIZ?”

Bozcaada'nın 
30'da 1'i satılıyor!
Turizm cenneti Bozcaada'nın büyük bölümü satışa 
çıkartıldı. Adanın 30'da 1'i mahkeme kararıyla açık 
artırma ile satılacak. Devasa tarlalar ve arazilerin 
satışı yapılacak.
Türkiye'nin köyü olmayan tek ilçesi olarak bilinen ve 
turizm cenneti Bozcaada tarihinin en büyük satışı 
yapılıyor. Bu satışı duyuran ise Hürriyet yazarı Sefer 
Levent. Gazetedeki köşesinde “Bozcaada'nın 30'da 1'i 
ihaleyle satışa çıkıyor” başlığı ile yazı kaleme alan 
Levent, “30 km2'lik bir yüzölçümüne sahip olan 
Bozcaada'nın yaklaşık 1 km'lik bölümü 24 Ağustos'ta 
satışa çıkıyor. Ege'nin en önemli adalarından biri 
olan Bozcaada için kritik önemdeki bu büyük satışın 
nedeni ise miras anlaşmazlığı.” dedi.
Yazının devamında Levent detayları şöyle açıkladı;
Çanakkale Ezine Sulh Hukuk Mahkemesi Satış 
Memurluğu, 7 Temmuz 2023 tarihli ilanında, 
Bozcaada'nın toplamda 1 milyon metrekarelik bir 
alanının üzerinde bulunan 33 taşınmazın ihale ile 
satılacağını duyurdu. Söz konusu mülkler bir 
zamanlar Bozcaada'nın en varlıklı ailesi olan 
Arallar'a ait.
Bozcaada'da satışa çıkarılan taşınmazlara 
baktığımızda, en küçüğünün 333 metrekare, en 
büyüğünün ise 244 bin 167 metrekare olduğunu 
görüyoruz. 244 bin 167 metrekare, yaklaşık olarak 24 
hektarlık bir alanı temsil ediyor ve yaklaşık 34 futbol 
sahası büyüklüğüne denk geliyor.
Birbirinden farklı büyüklükteki bu taşınmazların 
muhammen bedelleri de belirlenmiş durumda. 
Bilirkişi raporlarına göre, en uygun fiyatlı taşınmazın 
muhammen bedeli 210 bin lira olarak belirlenirken, 
en değerli olanının muhammen bedeli ise 50 milyon 
lira olarak tespit edilmiş. Hatırlatmamda fayda var bu 
kapsamdaki ihaleler muhammen bedelinin yarı 
değeri ile açılıyor.
Ezine Sulh Hukuk Mahkemesi'nin ilanına göre, 
ihaleler tamamen online ortamda gerçekleşecek ve 
24 Ağustos 2023 tarihinde teklif verme işlemi 
başlayacak, 31 Ağustos 2023 tarihinde ise sona 
erecek.
Bozcaada tarihinde ilk kez bu kadar büyük çaplı bir 
satış gerçekleştirilecek olması ve satışların 
tamamen elektronik ortamda online olarak 
yapılacak olması, yerli ve yabancı yatırımcıların ilgisi 
nedeniyle süreç, ada halkının da merak konusu. 
İhalelerin sonuçlanması ve satış işlemleri ile birlikte 
Bozcaada'da yeni projelerin gerçekleşeceğine şüphe 
yok. Adalılar satılacak arazilere tatil köyü, turistik 
tesisler, tarım ve konutları içeren projeler 
yapılabileceğini söylüyor. Ancak bu projelerin 
Bozcaada'nın güzelliklerini koruması ve adanın 
ruhuna uygun yapılması da en büyük dilekleri... 
İnşallah öyle olur 'Bozcaada', 'Betonada' olmaz...”

Çanakkale Domatesi Coğrafi İşaretle Tescillendi

Çanakkale'de Batak Ovası olarak bilinen merkeze bağlı 
Kumkale köyü başta olmak üzere Ezine, Bayramiç ve 
Ayvacık ilçelerine uzanan yaklaşık 100 bin dekar alanda 
üretilen Çanakkale Domatesine, Türk Patent ve Marka 
Kurumunca coğrafi işaret tescil belgesi verildi. Çanakkale 
Ticaret Borsası Başkanı Abdullah Deniz, yaptığı yazılı 
açıklamada, coğrafi işaret ile Çanakkale'de yetişen 
domatesin üretim, pazarlama ve ihracat imkanlarının 

arttırılacağını belirtti.
Ticaret Borsası olarak Çanakkale'nin ticari hayatının 
canlılığı için 'Coğrafi İşaret Tescilini' önemsediklerini ifade 
eden Deniz, "Göreve geldiğimiz günden bu güne ilimiz 
tarıma dayalı sanayisinin büyümesi adına güçlü adımlar 
atarken bir yandan da ilimiz ticari hayatının gelişmesi 
adına projeler üretmeye çalışıyoruz. Bu anlamda 
Çanakkale gastronomisinin daha bilinir ve tercih edilir hale 
gelmesi için marka tescillerini önemsiyoruz. Borsa olarak 
geçtiğimiz yıllarda ilimizin coğrafi işaretli ürünlerinin tescil 
edilmesinde desteklerimiz oldu. Bu yıl da Türkiye'mizin 
meşhur domatesine 'Çanakkale Domatesi' adıyla coğrafi 
işaret tescili aldık." değerlendirmesinde bulundu.
Çanakkale'de yaklaşık 100 bin dekarlık alanda domates 
üretimi yapıldığını, yılda 650 bin ton domates üretimi 
gerçekleştirildiğini vurgulayan Deniz, açıklamasında şu 
görüşlere yer verdi:
"Bu üretim miktarı ile Türkiye'nin yüzde 5 oranındaki 
domatesini biz Çanakkale'de üretiyoruz. Kendine has tadı, 
rengi ve kokusuyla tezgahların aranan ürünlerinden 
Çanakkale domatesinin coğrafi işaret tescil sürecinde 
bizlere destek olan Çanakkale Ticaret Borsası meclisimize, 
ÇOMÜ Ziraat Fakültesinden Prof. Dr. Kenan Kaynaş, Dr. 
Öğretim Üyesi Mehmet Ali Gündoğdu, Dr. Öğretim Üyesi 
Seçkin Kaya başta olmak üzere Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi Ziraat Fakültemize, Tarım ve Orman İl 
Müdürlüğümüze, ziraat odası başkanlarımıza, değerli 
milletvekillerimize ve Sayın Valimiz İlhami Aktaş'a çok 
teşekkür ediyorum.

Çanakkaleli Çiftçilerimizin Ne Kadar Borcu var?
CHP Çanakkale Milletvekili İsmet Güneşhan, 
cevaplaması istemiyle Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet 
Şimşek'e soru önergesi verdi. Önergesinde 193 Sayılı 
Kanuna değinen Güneşhan, “Zirai kazançtan alınan 
vergi miktarı ne kadardır” dedi.
“Çanakkaleli çiftçilerimizin ne kadar borcu var?”
CHP'li Güneşhan 193 Sayılı Kanunun 53'üncü 
maddesinde yer alan “çiftçilerin elde ettikleri zirai 
kazançlar ve bu kanunun 94'üncü maddesine göre 
hasılatları üzerinden tevkifat yapılmak suretiyle 
vergilendirilir” hükmüne dayanarak şunları sordu:
“Türkiye genelinde ve Çanakkale ilimizde 2016-2023 arasında ve 

yıllar itibariyle zirai kazançtan alınan vergi miktarı ne 
kadar olmuştur? Bu miktarın hem Türkiye geneli hem de 
Çanakkale özelinde, toplanan tüm vergilere ve gelir 
vergilerine oranları nedir? Türkiye genelinde ve 
Çanakkale ilimizde zirai kazançtan doğan vergi borcu 
nedeniyle takibata uğrayan üretici sayısı kaçtır? Söz 
konusu üreticilerimizin zirai kazançtan doğan ne 
kadarlık vergi borcu bulunmaktadır? Türkiye genelinde 
ve Çanakkale ilimizde 2016-2023 arasında ve yıllar 
itibariyle çiftçilerimizce tarımsal amaçlı üretimde 

kullanılan motorinden alınan Özel Tüketim Vergisi ve Katma 
Değer Vergisi miktarı ne kadar olmuştur?”
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Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) ile İçişleri 
Bakanlığı Sivil Toplumla İlişkiler Genel Müdürlüğü arasında 
'Sivil Toplum Akademisi' kurulmasına ilişkin protokol 
imzalandı.
İçişleri Bakan Yardımcısı Bülent Turan'ın makamında 
gerçekleştirilen protokol imza törenine Çanakkale Onsekiz 
Mart Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. R. Cüneyt Erenoğlu, Sivil 
Toplumla İlişkiler Genel Müdürü Mustafa İspirgil, Çanakkale 
Onsekiz Mart Üniversitesi Genel Sekreteri Oğuz Ünal ile 
Yapı İşleri ve Teknik Daire Başkanı Sinan Karabulğu katıldı. 
Protokol imza töreni sonrası konuşan Turan, 
“Bakanlığımızın Sivil Toplumla İlişkiler Genel Müdürlüğü ve 
üniversitemiz rektörlüğü arasında güzel bir çalışma yapıldı. 
Bu çalışma nihayetinde yapılan protokolle beraber bundan 
sonra Çanakkale'mizdeki birçok sivil toplum örgütümüzün 
üniversitemizdeki akademi aracılığıyla eğitimi sağlanacak 
ve standartları yükseltilecek. Bu akademinin hem 
Çanakkale'mize hem de derneklerimize hayırlı olmasını 
diliyoruz” dedi. 

Sürekli Eğitim Merkezi Üzerinden 4 
Hafta Boyunca Çevrimiçi Sertifikalı 
Eğitim Verilecek

Protokol kapsamında, sivil toplum kuruluşlarının insan 
kaynağı kapasitelerini artırmak, sivil toplum mevzuatı, 
gönüllülük ve sosyal girişimcilik konular başta olmak üzere 
sivil topluma yönelik güncel konularda sivil toplum 
kuruluşu temsilcilerinin bilgi seviyelerini geliştirmek ve 
profesyonel çalışan kişi sayını artırmak amaçlandı. 
Protokolle Sivil Toplum Kuruluşları Uygulama ve Araştırma 
Merkezi bünyesinde “Sivil Toplum Akademisi” kurulması 
planlandı. Bu akademide sivil toplum kuruluşu 
temsilcilerine, üniversite öğrencilerine ve sivil toplum 
alanında çalışmak veya gönüllü olmak isteyen tüm 
vatandaşlara yönelik, 4 hafta süre ile uzaktan eğitim 
yoluyla sertifikalı eğitimler verilmesi, eğitim sonunda 
yapılacak sınavı başarı ile tamamlayanlara, “Sivil Toplum 
Akademisi Sertifikası” verilmesi amaçlanıyor. 

STK'LAR İçin Birçok Ders Verilecek
Ayrıca akademide, STK'lar İçin Proje Yönetimi ve Proje 
Yazma Teknikleri, STK'lar İçin Organizasyon Yönetimi, 
İletişim ve Strateji Planı Oluşturma, STK'lar İçin Ulusal ve 
Uluslararası Fon Kaynakları, STK'larda Gönüllü ve İnsan 
Kaynakları Yönetimi, STK'lar İçin Hukuki Çerçeve ve 
STK'lar İçin İletişim Becerileri ve Sosyal Medya Yönetimi 
dersleri verilecek.

Seçimlerden önce 
Çanakkale'ye atanan 
emniyet müdürü Celal 
Taşçı, göreve alındı yerine 
Selim Arıcı atandı.
Seçimlerden sonra yeni 
oluşan kabinede İçişleri 
Bakanlığı da değişmişti. 
Bakanlığın değişmesi ile 
beraber emniyet 
müdürlerinin de 
değişeceği bekleniyordu. 

O bekleme gerçekleşti ve Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'ın imzasıyla Emniyet Müdürlükleri 
Kararnamesi yayımlandı.
Emniyet Müdürleri atama kararnamesi 
Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın imzasıyla Resmi 
Gazete'de yayımlanırken, aralarında Çanakkale'nin de 
bulunduğu 52 ilin emniyet müdürü değişti. Mart ayının 
sonlarına doğru İl Emniyet Müdürlüğü'ne atanan Celal 
Taşcı'nın  da görevden alındı. İl Emniyet Müdürü olarak 
Selim Arıcı atandı. Görevden alınanların eski İçişleri 
Bakanı Süleyman Soylu'nun adamları olduğu da 
konuşuldu.

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) ile 
Amsterdam Üniversitesi arasında iş birliği anlaşması 
yapıldı.
ÇOMÜ ile Amsterdam Üniversitesi arasında eğitim ve 
araştırma alanında uluslararasılaşma hedeflerine büyük 
oranda katkı sağlayacak ikili protokol anlaşması imzalandı.
Hollanda'nın başkenti Amsterdam'da bulunan ve bir 
araştırma üniversitesi olan Amsterdam Üniversitesi, ulusal 

ve uluslararası önceliklere uygun olarak temel ve 
uygulamalı araştırmalar yürütüyor. Üniversite, Erasmus+ 
gibi değişim programlarıyla da öğrencilerine yurtdışında 
eğitim alma fırsatı sunuyor.
Üniversitemizin misyonu ve vizyonu doğrultusunda iş 
birliği faaliyetlerinin somut adımlarla hayata geçirilmesi 
için gerekli çalışmalar yürütülüyor.

ÇOMÜ'de 'Sivil Toplum Akademisi' kurulacak
Yeni Emniyet Müdürü, 
Selim Arıcı Oldu

ÇOMÜ, Öğrencilerine ve 
Araştırmacılarına Uluslararası 
Fırsatlar Sunacak

Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi (ÇOMÜ), İngiltere 
Bradford Üniversitesi ve 
Hollanda Amsterdam 
Üniversitesi ile iş birliği 
protokolü imzaladı. Protokol, 
akademik, araştırma-
geliştirme ve toplumsal katkı 
alanlarında iş birliğini 
kapsıyor.
ÇOMÜ Rektörü Prof. Dr. R. 
Cüneyt Erenoğlu, "Bu 
anlaşmalar, üniversitemizin 
uluslararasılaşma vizyonuna 
önemli katkılar sağlayacak. 

Bradford Üniversitesi, barış ve çatışma çalışmaları, 
işletme ve yönetim eğitimi, araştırma ve bilgi transferi 
alanlarında dünyanın önde gelen üniversitelerinden 
biridir. Amsterdam Üniversitesi ise ulusal ve uluslararası 
önceliklere uygun olarak temel ve uygulamalı 
araştırmalar yürütüyor. Bu anlaşmalar sayesinde 
öğrencilerimiz, araştırmacılar ve akademik personelimiz, 
iş birliği fırsatlarından yararlanacak ve uluslararası 
alanda daha fazla görünür hale gelecek" dedi.
Bradford Üniversitesi Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Zahir 
İrani, "Bu anlaşma, Bradford Üniversitesi ve Çanakkale 
Onsekiz Mart Üniversitesi arasındaki uzun süredir 
devam eden iş birliğini daha da güçlendirecek. Bu iş birliği 
sayesinde, öğrencilerimiz ve araştırmacılarımız, daha 
geniş bir akademik yelpazeden faydalanacak ve 
uluslararası alanda daha fazla işbirliğine girebilecek" 
dedi.
Amsterdam Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Karen Maex, 
"Bu anlaşma, Amsterdam Üniversitesi ve Çanakkale 
Onsekiz Mart Üniversitesi arasındaki güçlü iş birliğini 
resmen belgeliyor. Bu iş birliği sayesinde, öğrencilerimiz 
ve araştırmacılarımız, daha geniş bir akademik 
yelpazeden faydalanacak ve uluslararası alanda daha 
fazla işbirliğine girebilecek" dedi.
Protokol kapsamında, üniversiteler arasında öğrenci ve 
akademik personel değişimi, ortak araştırma projeleri, 
ortak etkinlikler ve ortak yayın gibi iş birlikleri yapılacak.

ÇOMÜ Amsterdam Üniversitesi ile işbirliği yaptı

Fabrikalar birbiri ardına kuruluyor
Çanakkale'nin ve bölgenin ekonomisine katkı sunacak 
olan Ezine Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi'nde 
çalışmalar son sürat devam ediyor. Binlerce vatandaşa 
istihdam yaratacak olan Ezine OSB'de yeni fabrikalar birbiri 
ardına yükseliyor. 
Ezine son yıllarda yapılan yatırımlarla adından söz 
ettirmeye devam ediyor. İlçe içerisindeki parke taşı döşeme 
çalışmalarının tamamlanması, Millet Bahçesi, kapalı Pazar 
alanı, gençlik merkezi, spor salonu gibi projeler ile ilçenin 
çehresi de değişmeye başladı. Öte yandan ilçede kurulan ve 
bölgenin ekonomi üssü olması planlanan Ezine OSB'de de 
çalışmalar durmaksızın sürdürülüyor.
Ezine Belediye Başkanı Güray Yüksel, Ezine Gıda İhtisas 

Organize Sanayi Bölgesi'nde, fabrika kurulum 
çalışmalarının devam ettiğini kamuoyuna duyurdu.
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Çanakkale Tarım ve Orman Müdürlüğü, “Tarım Arazilerinin 
Kullanımının Etkinleştirilmesi” projesi kapsamında, 37 
dönümlük arazide 3 çeşit ayçiçeği ekimi gerçekleştirdi. 
Tarla günü düzenlenerek çiftçilere ekilen ayçiçeklerin 
verimi ve çeşitleri hakkında bilgiler verildi.
Çanakkale'nin verimli topraklarını etkili bir şekilde 
kullanmayı amaçlayan ve Çanakkale Tarım ve Orman 
Müdürlüğü tarafından yürütülen  “Tarım Arazilerinin 
Kullanımının Etkinleştirilmesi” projesi, geçtiğimiz yıl tırtıl 
istilası ve bu yıl kuraklık gibi zorluklarla karşılaşan 
ayçiçeği ekimlerini güçlendirmeyi hedefliyor. Tarım ve 
Orman Bakanlığı'nın Bitkisel Üretim Genel Müdürlüğü 
tarafından desteklenen proje, Kumkale Köyünde Aytaç 
Pınar'a ait 37,5 dekarlık tarlada gerçekleştirildi.

VERİMLİLİK TÜRKİYE ORTALAMASININ 
%18 ÜSTÜNE ÇIKTI
Çanakkale İl Tarım ve Orman Müdürü Erdem Karadağ, tarla 
gününde yaptığı açıklamada, Çanakkale'nin ayçiçeği 
verimindeki artışa dikkat çekti. 2022 yılında ülke genelinde 
yaklaşık 9 milyon dekar alanda ekilen ayçiçeğinden 2 
milyon 350 bin ton ürün elde edildiğini belirtirken, 
Çanakkale'de ise 2018 yılında 211 bin dekar alanda 60 bin 
ton ürün ve 280 kilogram ortalama verim alındığını, ancak 
2022 yılında üretim alanının 273 bin dekara çıkarak 84 bin 
tona ulaştığını ifade etti. Böylece Çanakkale'nin Türkiye 
ortalamasının %18 üzerinde verim aldığı bilgisi verildi. 
Karadağ konuşmasında şu ifadelere yer verdi. “ İlimizde 
ayçiçeği üretim alanlarının artmasında il müdürlüğü olarak 
yaptığımız çalışmalar büyük katkı sağlamaktadır. 

Çanakkale İl Tarım ve Orman Müdürlüğümüzce 
hazırladığımız, Tarım ve Orman Bakanlığı Bitkisel Üretim 
Genel Müdürlüğümüz bünyesinde 'Bitkisel Üretimin 
Geliştirilmesi' projesi'nin alt projesi olarak sürdürülmekte 
olan “Tarım Arazilerinin Kullanımının Etkinleştirilmesi”  
(TAKEP) projesi  kapsamında kabul edilerek finanse edilen 
“Ayçiçeğim Balçiçeğim” projesi yürütülmektedir. Yaklaşık 
% 46, devlet ve %54 üretici katkısı ile yürütülen projemizin 
toplam bütçesi 4 milyon 306 bin 690,50 TL olup bunun 1 
milyon 981 bin 690,50 TL'sini devlet, 2 milyon 325 bin  
TL'sini üretici karşılamıştır. 2022 yılında da başarıyla 
yürüttüğümüz projemize 2023 yılında merkez ve 6 
ilçemizde toplam 330 üretici katılım sağlamış olup bu 
kapsamda toplam 930 torba ayçiçeği tohumu dağıtımı 
gerçekleştirilmiştir. Merkez ilçemizde 179 bin 071,20 TL 
devlet desteği ile 39 üreticimiz 210 bin TL ödeyerek 

projemizden 84 paket tohum almış, 2 bin 163 da alanda 
üretim yapmıştır. İl genelinde toplam 24 bin 390 da alanda 
yürütülen projemizde hasat dönemine yaklaşılmaktadır. 
2022 yılında ülkemizde yaklaşık olarak 9 milyon dekar 
alanda ayçiçeği ekilişi yapılmış bu alanlardan 2 milyon 350 
bin ton ürün elde edilmiştir. İlimizde ise 2018 yılında 211 bin 
dekar alandan 60 bin ton ürün ve 280 kilogramda ortalama 
verim elde edilirken; 2022 yılına geldiğimizde üretim 
alanımızın yaklaşık 273 bin dekara, üretimin 84 bin tona 
ulaştığını görüyoruz. Verim ortalamamız (309 kg/da) 
Türkiye ortalamasının ( 261 kg/da) 48 kg farkla yaklaşık % 
18 üzerindedir. İlimiz Türkiye üretiminin % 3.47'sini 
karşılamakta ve ayçiçeği üretiminde iller bazında 7. sırada 
yer almaktayız. 2023 yılında üretim alanımız artarak 289 
bin dekara ulaşmış olup yaklaşık 85 bin ton rekolte 
beklemekteyiz” dedi.

PROJEYE 6 İLÇEDE TOPLAM 330 
ÜRETİCİ KATILDI
Projenin çiftçilere tanıtıldığı tarla gününde, Çanakkale İl 
Tarım ve Orman Müdürlüğü'nün yaptığı çalışmaların 
ayçiçeği üretim alanlarının artmasında büyük katkı 
sağladığı vurgulandı. "Ayçiçeğim Balçiçeğim" adlı proje 
kapsamında merkez ve 6 ilçede toplam 330 üretici katılımı 
sağlanarak 930 torba ayçiçeği tohumu dağıtımı 
gerçekleştirildi. Tarla gününde çiftçilere ekilen 3 çeşit 
ayçiçeği hakkında bilgiler verilirken, ilgili firmaların da 
katılım gösterdiği uygulamalı anlatımlar yapıldı. Projenin 
üreticilere bol bereketli kazançlar sağlaması temenni 
edildi.

Verimlilik Türkiye Ortalamasının %18 Üstüne Çıktı 

Uluslararası Troya Festivali Programı Açıklandı
Bu yıl 60'ncısı düzenlenecek olan Uluslararası Troia 
Festivali 9 – 13 Ağustos tarihleri arasında 
gerçekleştirilecek. Kentin dört bir yanında sanat, spor, 
kültür ve yarışma etkinliklerinin düzenleneceği festivalde 
birbirinden ünlü sanatçılar Çanakkalelilere unutulmaz 
müzik keyfi yaşatacaklar. 
Eda ve Metin Özülkü, Jale, Reyhan Karaca, Sibel Alaş, Ümit 
Sayın, Ceylan Ertem, Kalben, Meltem Cumbul, Hüsnü 
Arkan, Can Gox ve Nükhet Duru gibi sanatçıların 
konserlerinin yanı sıra halk oyunları, sportif yarışmalar, 
kültür ve sanat etkinlikleri ile dolu dolu geçecek olan 
festival, tiyatro oyunlarına da ev sahipliği yapacak.
9 – 13 Ağustos 2023 tarihleri arasında gerçekleştirilecek 
olan Uluslararası Troia Festivali için Belediye'den yapılan 
açıklamada; “Cumhuriyetimizin de 100. yılında 60. kez 
düzenlenecek olan Uluslararası Troia Festivali müzikten 
sergiye, tiyatrodan atölyelere, spor etkinliklerinden çocuk 
aktivitelerine kadar kentin pek noktasında ve çok sayıda 
etkinlikle 9-13 Ağustos 2023 tarihleri arasında 

gerçekleşecek. 10 Ağustos 2023 Perşembe günü Troia 
Antik Kentinde resmi açılışı gerçekleşecek olan festival 
kapsamındaki etkinlikler; Belediye Binası Meydanı, 
Özgürlük Parkı, Amfi Tiyatro, Çağlar Kaynak Basketbol 
Sahası, Halk Bahçesi, Barış Kordonu başta olmak üzere 
kentin çok sayıda noktasında düzenlenecek. Bu sene de 
dolu dolu bir içerikle organize edilen festivalin birbirinden 
renkli etkinliklerine tüm kentlilerimiz davetlidir” ifadeleri 
yer aldı.

https://www.canakkale.bel.tr adresinden takip 
edebilirsiniz. 

ÇTSO yeni dönem 
AB projesi başlıyor

Çanakkale Ticaret ve 
Sanayi Odası'nın 
yeni dönemde de 
sürdüreceği COSME 
Avrupa İşletmeler 
Ağı Projesinin 
imzaları atıldı.
ÇTSO Kongre Fuar 
Merkezinde 
gerçekleşen imza 
töreninde; Genel 

Sekreter ve EEN West-Mar Konsorsiyum 
Çanakkale Koordinatörü Sema Sandal, Balıkesir 
KOSGEB Uzmanı Yakup İnalkaç ve proje ekibi ile 
ÇTSO Proje Sorumlusu Gökhan Doğru hazır 
bulundu.
Proje hakkında bilgi veren Genel Sekreter Sema 
Sandal; “Odamız, 2015 yılından beri Cosme 
Avrupa İşletmeler Ağı EEN West-Mar 
Konsorsiyumunda yer alarak İlimizi temsil ediyor. 
Cosme Avrupa İşletmeler Ağı Projesiyle ilgili yeni 
dönemi için konsorsiyum koordinatörümüz 
Balıkesir KOSGEB ile protokol sözleşmemizi 
imzaladık. 2025 yılına kadar devem edecek proje 
kapsamında üyelerimizin, finansman 
kaynaklarına ve yurt dışı pazarlara erişimlerinde 
eğitim ve danışmanlık faaliyetleriyle farklı 
destekler sağlayacağız. Hedefimiz ihracat yapan 
firmalarımızı yeni pazarlara taşıyarak, ihracata 
yeni başlayacak firmalarımıza da yol haritalarının 
hazırlanmasında destek olmak. Sözleşmenin 
bizlere ve üyelerimize hayırlı olmasını temenni 
ediyoruz ” dedi.   

Çanakkale'nin ihracatı 
yüzde 23.8, ithalatı 
yüzde 17 azaldı

Çanakkale'de Haziran ayında bir önceki yılın aynı ayına 
göre ihracat %23,8 azalarak 18,5 milyon dolar, ithalat %17,0 
azalarak 11,3 milyon dolar olarak gerçekleşti.

Türkiye İstatistik Kurumu ile Ticaret Bakanlığı iş birliğiyle 
genel ticaret sistemi kapsamında üretilen geçici dış ticaret 
verilerine göre; ihracat 2023 yılı Haziran ayında, bir önceki 
yılın aynı ayına göre %10,5 azalarak 20 milyar 904 milyon 
dolar, ithalat %17,5 azalarak 26 milyar 64 milyon dolar 
olarak gerçekleşti.

Ocak-Haziran döneminde ihracat %1,9 azalırken, ithalat 
%4,1 arttı

https://www.canakkale.bel.tr
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Mehmet Akif Ersoy Devlet Hastanesi'nde kronik deri 
hastalığı bulunan hasta tedavi edilerek sağlığına kavuştu.
Kronik bir deri hastalığı olan Hidradenitis Suppurativa (HS) 
tüm dünyada her 100 kişiden birinde görülüyor. Ortaya 
çıkma nedeninin tam olarak bilinmezken ilaç tedavisine 
yanıt vermeyen hastalarda cerrahi yöntemlerden yüz 
güldürücü sonuçların alınabiliyor. Özellikle ter bezlerinin 
yoğun olduğu kıvrım bölgelerindeki kıl diplerinin 
iltihaplanması sonrası oluşan, ağrılı ve akıntılı şişliklerle 
seyreden Hidradenitis Suppurativa (HS) yaşam kalitesini 
düşürerek günlük yaşamı etkiliyor. 
Uzun süredir bu hastalıkla mücadele eden ve tedavileri 
olumlu sonuç vermeyen hasta, Mehmet Akif Ersoy Devlet 
Hastanesi'nde cerrahi tedavi yöntemi uygulanarak 
sağlığına kavuştu. Genel Cerrahi Uzmanı Dr. Özgür 
Kurtkulağı ve Plastik Cerrahi Uzmanı Dr. İ.Utku Özcan 
tarafından başarılı bir ameliyat geçiren hastamız şifa ile 
taburcu edildi.
Hidradenitis süppürativada; birçok tedavi seçeneği 
olduğuna değinen Op. Dr. Özgür Kurtkulağı; “Tedavi 
şikayetlerin, enfeksiyon ve lezyonların yaygınlığına göre 
yapılır. Bu amaçla topikal ve sistemik antibiyotikler, 
bağışıklık sistemini baskılayan ilaçlar, lazer tedavisi ve 

ciddi durumlarda cerrahi tedavi yöntemleri 
kullanılmaktadır. Tanı hekim tarafınca klinik bulgularla 
konulur, nadiren biyopsi alınması gerekebilir. Lezyonlardan 
bakteriyel inceleme amacıyla sürüntü örneğinin alınması 
ve bazen çeşitli kan tahlillerinin yapılması gerekebilir.
Çeşitli durumlarda iltihap olması nedeniyle abse gelişen ve 
sürekli yara yeri akıntısı olan hastalara cerrahi tedavi 
şarttır. Bizde hastamıza flep kaydırma tekniğinin gelişmiş 
bir versiyonu olan tüm hastalıklı dokuyu genişçe ortadan 
kaldırıp iki taraflı flep kaydırılarak başarı bir ameliyat ile 
sağlığına kavuşturduk.” dedi.

Kronik Deri Hastalığından Kurtuldu
“10 İlçede 10 Bin Adet 
  Kısırlaştırma Hedeflemiştik, 
  Çalışmalar Devam Ediyor!”

Ak Parti Çanakkale İl Başkan 
Yardımcısı Ertuğrul Aydın, 
kent genelinde Sokak 
Hayvanlarını Kısırlaştırma 
Çalışmalarının hız kesmeden 
devam ettiğini dile getirdi.
Yerel Yönetimlerden Sorumlu 
Ak Parti Çanakkale İl Başkan 
Yardımcısı Ertuğrul Aydın, 
Çanakkale İl Özel İdaresi'nin 
gerçekleştirdiği Sokak 
Hayvanlarını Kısırlaştırma 
Çalışması hakkında 
değerlendirmelerde 

bulunarak; "İşlemlerin başladığı süreden bu zamana 
kadar Merkez, Lapseki, Biga, Çan, Yenice, Bayramiç ve 
Ezine ilçelerinde 1000'er adet kısırlaştırma yapılmış 
olup Ayvacık'ta işlemlere devam edilmektedir" 
şeklinde konuştu.
"10 bin adet kısırlaştırma hedeflenmiştir"
Sokak Hayvanlarını Kısırlaştırma Çalışmalarına 
ilişkin açıklamalarda bulunan Ak Parti Çanakkale İl 
Başkan Yardımcısı Ertuğrul Aydın "İl Özel İdaremiz 
tarafından başlatılan ve Milli Parklar ile koordineli 
olarak sahipsiz sokak hayvanlarının kısırlaştırılması, 
sağlık taraması ve kayıt altına alınması işlemleri 
başlatılmış olup, 10 ilçede 10 bin adet kısırlaştırma 
hedeflenmiştir. İşlemlerin başladığı süreden bu 
zamana kadar Merkez, Lapseki, Biga, Çan, Yenice, 
Bayramiç ve Ezine ilçelerinde biner adet kısırlaştırma 
yapılmış olup Ayvacık'ta işlemlere devam 
edilmektedir. Ayvacık ilçesindeki çalışmaların 
tamamlanması ardından Eceabat ve Gelibolu 
ilçelerinde işlemler devam edecektir. Çanakkalemiz 
için bu projeyi çok kıymetli buluyoruz. Saha ekibine 
ve emeği geçen herkese teşekkür ediyoruz" dedi.

Dünyada Sadece 8 Tane Var Biri Ezine'de

Dünyada sadece 8 tane bulunan ve bir tanesi Çanakkale'de 
yer alan kalpli göl, beklenen pembe rengine dönüştü. Yılda 
sadece bu mevsimde bu rengi alan göle ziyaretçi sayısı da 
artmaya başladı. Kalp şekli ile diğer göllerden ayırt ediliyor.
Ezine ilçesinde deniz kenarında bulunan ve Ağustos-Eylül 

aylarında pembe renge bürünen kalpli göl, merakla 
beklenen rengine kavuştu. Dalyan köyünde bulunan, 
Alexandria Troas Antik Kenti zamanında iç liman olarak 
kullanılan kalp şeklindeki göl, dünyadaki 8 pembe gölden 
birisi. Renk değişikliği ile beraber göle ziyaretçi akını da 
başlıyor. Yılın sadece bu dönemlerinde pembe rengine 
kavuşan göle ilgi de başladı.
Sıcak havalarla beraber göldeki tuz oranın etkisi ile 
'dunaliella salina' adlı mikroskobik bitkisel canlının fazla 
üremesinden kaynaklı yaşanan pembe ve kırmızıya yakın 
tonlar, göle farklı bir görünüm kazandırıyor.
Ziyaret Edip Denize Giriyorlar
Bu bölge yaz aylarına çok hareketli. Havaların iyice ısındığı 
bugünlerde vatandaşlar buraya denize gidiyor. Bu bölgede 
denize giden vatandaşlar, aynı zamanda pembe kalpli gölü 
de ziyaret ediyor. Gölün pembe rengine dönmesi buraya 
ilgiyi daha da artırıyor.

Belediye Başkanvekili Ve Çalışanlar Darp Edildi!
Gökçeada Belediye Başkanvekili Ercan 
İpek ile belediye çalışanları, belediye 
binasını basan bir iş yeri sahibi ve 
çocukları tarafından darp edildi.
Gökçeada Belediyesi'nde yaşanan olay 
dün meydana geldi. Adadaki işletmesi, 
belediye ekipleri tarafından 
gerçekleştirilen denetimlerde 6 ay önce 
mühürlenerek kapatılan işletme sahibi, 
yanına aldığı çocuklarıyla birlikte belediye 
binasını bastı.
Burada bazı belediye personellerini darp 
eden saldırganlar, ortamı sakinleştirmek 
için araya giren Gökçeada Belediye 
Başkanvekili Ercan İpek'i de darp etti.
3 kişi oldukları öğrenilen saldırganlar daha 
sonra olay yerinden uzaklaştı. Şikayet 
üzerine gözaltına alınan saldırganlar, 
ifadelerinin alınmasının ardından serbest 
bırakıldı.
“Saldırı Görmezden Gelinmiş, Suçlular 
Arka Kapıdan Bırakılmıştır”
Saldırının duyulması sonrası İYİ Parti 
Çanakkale Milletvekili Rıdvan Uz ile İYİ 
Parti Çanakkale İl Başkanı Selahattin 
Yıldızlar Gökçeada'ya hareket etti.
Gökçeada Belediye binasında Başkanvekili 

Ercan İpek ile bir araya gelen Uz, 
geçmiş olsun dileklerini iletirken, 
saldırganların serbest 
bırakılmasına tepki gösterdi.
Rıdvan Uz, “Çanakkale/Gökçeada 
belediye personelimize yapılan 
saldırı sırasında olayı yatıştırmak 
üzere ve ne olduğunu anlamaya 
çalışmak isteyen, belediye 
başkanımıza da yapılan saldırıyı 
şiddetle kınıyorum. Şehrimizin 
seçilmiş Belediye başkanına, 
belediye çalışanlarımıza yapılan 
bu saldırı maalesef görmezden 
gelinmiş suçlular arka kapıdan 
bırakılmıştır. Bu bağlamda görev 
ve sorumluk alanı bir şehrin 
güvenliğini sağlamak olan ve 
devlet temsil makamı halk 
tarafından verilen belediyemize 
yapılan saldırıyı, adi bir sokak 
kavgası gibi sınırlandırıp 
bakmanın yanlışlığını 
hatırlatarak sayın Savcıyı görev 
ve sorumluluğunun gereğini 
yapmasını beklediğimizi de 
belirtiriz” dedi.


